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Juha Järä ja Juha Suoniemi sekä 16 muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen 
mukaisen valtuustoaloitteen: 

”Vantaa on Suomen väkiluvultaan Suomen neljänneksi suurin kaupunki, mutta ulkovesiä Vantaalla on 
ainoastaan noin kaksi neliökilometriä. Pinta-alaan ja varsinkin väkilukuun suhteutettuna olemmekin siis 
Suomen kuivin kaupunki. Tämän huonon ulkovesitilanteen johdosta menetämme naapurikunnille 
jatkuvasti vantaalaisia euroja, nimittäin Helsinki ja Espoo ovat satsanneet viime aikoina suuresti niin 
maauimaloihin kuin muihinkin ulkovesistöihin ja ulkoaltaisiin, vaikka ovatkin molemmat 
merenrantakaupunkeja. Pelkästään Helsingissä on lukuisia keinotekoisia uimapaikkoja, kuten kaksi 
maauimalaa, Pirkkolan plotti, Kuninkaantammen tekouimaranta tai vaikkapa Malminkartanon 
kahluuallas. Vantaalta puolestaan puuttuvat kokonaan maauimalat, kahluualtaat ja tekouimarannat, 
eikä ulkouimapaikkoja muutenkaan ole kuin muutamia.

Moderneissa maauimaloissa käy parhaina päivinä jopa 5 000 asiakasta, joten ne keräävät alle puolessa 
vuodessa uimahallin vuosittaiset lipputulot. Lisäksi niiden investointi- ja ylläpitokustannukset ovat vain 
kolmanneksen uimahallin vastaavista. Vaikka Elmon uimahallin yhteyteen onkin jo suunniteltu 
maauimalaa, pitäisi sen lisäksi kartoittaa mahdollisuutta ulkouinnin järjestämiseksi myös Tikkurilan ja 
Myyrmäen uimahallien yhteyteen.

Kaiken kaikkiaan Vantaa tarvitsee joka tapauksessa pidemmän tähtäimen suunnitelman 
ulkouintimahdollisuuksien parantamiseksi. Siksi esitämmekin Vantaalle erillisen ”Ulkouintiohjelman” 
laatimista, jossa määriteltäisiin tavoitteet sekä mahdollistettaisiin kaivattujen uintihankkeiden 
toteuttaminen kohtuullisella aikataululla koko Vantaa huomioiden.”

Kaupunginvaltuusto 17.6.2024 § 23 

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
______

Kaupunkikulttuurin ja hyvinvoinnin toimiala toteaa vastauksenaan seuraavaa:

Vantaan kaupungin liikuntapaikkasuunnitelman laatiminen on käynnistynyt syksyllä 2024. Suunnitelma 
ohjaa tulevien vuosien liikuntaympäristön suunnittelua, rakentamista, ylläpitoa ja kehittämistä. 
Suunnitelmassa esitellään liikunnan tavoitteellinen palveluverkko sekä nykyisten liikuntapaikkojen uudet 
liikunnan rakentamistarpeet ja -hankkeet. Suunnitelman laatimisen yhteydessä tarkastellaan myös 
vesiliikunnan palveluverkon tarpeet sisältäen sekä uimahallit että ulkouintipaikat. 



Kaupunginhallitus 2.12.2024 § 25

Vs. kaupunkikulttuurin ja hyvinvoinnin toimialan apulaiskaupunginjohtajan esitys:
Päätetään
a) antaa Juha Järälle, Juha Suoniemelle ja 16 muulle aloitteen allekirjoittaneelle 

valtuutetulle toimialan esityksen mukainen kaupunginhallituksen vastaus, ja 
b) esittää kaupunginvaltuustolle merkittäväksi kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi. 

Päätös:
Hyväksyttiin esitys.

Merkittiin, että perussuomalaisten kaupunginhallitusryhmä jätti asiaan seuraavan pöytäkirjalausuman:

Kun otetaan huomioon, että aloite on jätetty jo kesäkuussa, niin vastaus on hämmentävän ylimalkainen. 
Mallia voisi ottaa Kasvatuksen ja oppimisen toimialan vastauksista, jotka viime aikoina ovat olleet 
mallikelpoisesti laadittuja. Toivomme, että suunnitelmassa otetaan kantaa myös aloitteessa esitettyihin 
ehdotuksiin.

_____

Kaupunginvaltuusto 16.12.2024 § 37

Kaupunginhallituksen esitys:
Merkitään kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.

Päätös:
Päätettiin jättää asia pöydälle seuraavaan kokoukseen.
_____

Kaupunginvaltuusto 27.1.2025 § 19

Kaupunginhallituksen esitys:
Merkitään kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.

Päätös: 
Hyväksyttiin esitys. 
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